



DORPSRAAD

Berkel-Enschot

NOTULEN WERKOVERLEG

18 december 2025 20.00 Parlatorium

1. Opening en mededelingen (Kees)

Janny en Marius zijn afwezig.

Paul geeft aan te gaan stoppen met Dorpsraad vanwege tijdgebrek. Allen geven aan dit erg jammer te vinden, maar hebben ook begrip gezien zijn volle agenda (werk en privé). De notulen van 20 november worden goedgekeurd.

Binnengekomen stukken/mededelingen:

- Terugblik op bestuurlijk overleg 27 november; aanpassing in notulen volgt over locatie school en sporthal en informatie over windmolens.
- Uitnodiging kennismaking nieuwe burgemeester d.m.v. "pitch" 21 januari 2026; René kan aanwezig zijn (met Ben en/of Marius).
- Uitnodiging Concordia voor Nieuwjaarsconcert 4 januari 2026; aantal DR-leden zullen aanwezig zijn.
- Enkele leden zijn bij het Wijk- en dorpsradenoverleg aanwezig geweest; onderwerp rol Dorpsraad/Wijkraad en samenwerking; conform verwachting heeft dit weinig opgeleverd.
- Aankondiging enquête afstudeeronderzoek over autovrije woonomgevingen in 2026; Tony zal contact opnemen met student.
- Mail studente sociaal werk i.v.m. opdracht wijkanalyse met als onderwerp Oostflank: in januari zal voorzitter haar voor een gesprek uitnodigen.
- Mail student bestuurskunde met verzoek voor bijwonen Werkoverleg om onderzoek te doen naar de verschillen van wijk- en dorpsraden. We zullen hem uitnodigen in 2026. Tevoren zullen we navragen wat het doel/achtergrond is.
- Vrijwilligersattenties 2025 zijn uitgedeeld.
- Folder ontvangen over whatsapp community "samen voor een leefbare buurt" i.v.m. verlenen omgevingsvergunning kamerverhuur.
- Ter informatie inventarisering behoefte maatschappelijke voorzieningen.

2. Uitvoering Dorpsagenda

In maart/april 2026 gaan we een vervolgspraak plannen.

3. Gebiedsontwikkeling Oostflank (Janny, Kees, Tony, Wilma en René)

- Planteam Nieuwe Warande (Tony en Wilma): schetsontwerpen in 2026. Ruivenmavo wordt verplaatst naar Nieuwe Warande indien het College hiermee akkoord gaat. Er komt een haalbaarheidsonderzoek voor sporthal.
- Planteam De Akkers (Kees en René): men houdt rekening met ruimte voor gezondheidscentrum en basisschool.
- Gemeente en Spoorse partijen hebben een expert meeting gedaan over de aanpak en planning van de nog uit te voeren onderzoeken naar een nieuw station. Uitkomst hiervan is nog niet bekend bij ons.
- Projectleider "doortrekken Koningsoordlaan" is aangewezen. Nadere kennismaking volgt.
- Brief inwoners Nieuwe Warande aan wethouder: zij maken zich zorgen over de gevolgen van de aanleg Nieuwe Warande fase 2 voor verkeersontsluiting, natuur en karakter van de wijk.

- 4. Voorbereiding Gemeenteraadsverkiezingen (Ben, Marius, Jan)**
Verslag bijeenkomst politieke avond; voorbereiding met Dorpsraad Udenhout en Coöperatie Biezenmortel. Afgesproken dat Ben/Marius een vooroverleg hierover plannen in januari met Kees, René en Jan over deze bijeenkomst en tevens dan kennismaking/pitch met de nieuwe burgemeester te bespreken.
- 5. WDR-overleg (Marius, René, Tony)**
 - Carillon is niet werkend voor jaarwisseling; vergunningsaanvraag is gedaan, aanleg volgt in 2026.
 - Terugkoppeling Klankbordgroep Kerkstraat (8 december); constructief overleg tussen bewoners en gemeente. Eindconclusie is dat men streeft naar dusdanig ontwerp van Kerkstraat dat snelheid wordt verlaagd. Men realiseert zich dat er toename verkeer zal zijn door het afsluiten van de Enschootsebaan. Gemeente kijkt of door aanbrengen van eenrichtingsverkeer aan zijde van Mariahof (en m.u.v. Mariahof) deel van het verkeer kan afhandelen via Torenhoekstraat richting Druiventros.
 - Terugkoppeling Enschootsebaan ontvangen.
 - Tweede bewonersmiddag/avond Rhijnkant 16 december; er komt een (tijdelijke) ontsluiting.
 - Bewonersavond Molenstraat volgt.
 - Extra aandacht gevraagd voor jop container (container is er niet meer, maar er is wel behoefte aan Jongeren Ontmoetings Plek)
 - Stand van zaken poort Pandgang (veiligheid); fixi melding maken).
- 6. Werkgroep Communicatie (Jan en Wilma)**
 - Nieuwsbrief: nieuwe leden presenteren d.m.v. interview.
 - Nieuwe website: eerste opzet gemaakt. Opmerkingen welkom. Planning nog niet bekend. Waarschijnlijk januari.
 - Schakel: gesprek met nieuwe voorzitter over samenwerking volgt.
 - Huidige website: afscheid Tineke en voorzitterswissel wordt nog geplaatst.
- 7. Werkgroep Verrijk je Dorp / Financiën (Sjef)**
Aanvraag cultuurcoach project Bouwzone: project is reeds in Reeshof uitgevoerd. Bedrag wordt aangepast. Dit wordt een eenmalige bijdrage voor stimulering van projecten voor jeugd.
- 8. Werkgroep Zorg en Welzijn (Janny en Wilma)**
 - Loket BE heeft nog een nieuwe vrijwilligster en is daarmee weer op volledige sterkte (5 vrijwilligsters).
 - Dorpswijzer bestand voor 2^e druk gaat binnenkort naar drukker.
- 9. Werkgroep Jeugd (Marius, Ben en Janny)**
Projectbrief aan raad over gesprekken met organisaties. Positief antwoord van Rabo bank over financiering projecten ontvangen. Hier zijn locaties en middelen voor nodig. Voorstel wordt uitgewerkt. Dit onderwerp komt op politieke avond ook als een van de speerpunten.
- 10. Werkgroep Cultuur en Evenementen (Anja, Sjef en Ben)**
Berkel-Enschoot Bruist en CultuurProeverij zijn volgend jaar in hetzelfde weekend. Het wordt op 12/13 september. Mogelijk ook nog 11 september voor jongeren. Altijd zorgen dat alle essentiële partijen aan tafel zitten (of vervanger sturen) als er afspraken worden gemaakt. Ook volgt er nog een vervolgspraak over sociaal culturele ontwikkeling met bestuur van de Schalm in de loop van 2026.
- 11. Duurzaamheid René**
Voortgang en verwachting "energie hub" de Baars (n.a.v. PowerPointpresentatie); gemeente wacht op antwoord BEC. Wij wachten op antwoord van gebiedsmanager. Voorlopig zal René dit onderwerp overnemen.

12. Werkgroep Veiligheid en Sport (René, Ben)

- Antwoord wat DR kan betekenen voor ondersteuning gemeente bij inrichten noodsteunpunten volgt.
- Parkeren auto's bij lagere scholen wordt gedoogd zolang geen inritten worden geblokkeerd.
- Brief Rauwbraken betreffende breder gebruik Sportpark is beantwoord.
- Overleg eindrapportage Sportpark De Rauwbraken 1 december (projectleider en DR) en 9 december (allen)
- Er is een projectleider Strandbad Rauwbraken, DR wil deelnemen aan projectgroep, deze vraag staat uit bij gebiedsmanager.

13. Werkgroep ICT (René)

- Migratie is gelukt.
- Koppelingen naar Informatie van gemeente op SP is verouderd. Deze worden geüpdatet.

14. Ondernemers (Ben)

Geen opmerkingen.

15. Actiepuntenlijst (Wilma)

Aangepast.

16. Activiteitenkalender (Anja)

Aangepast.

Afspraken in Outlook plaatsen in 2027?

17. Rondvraag

- In april is René weekje afwezig; hij wordt vervangen bij WDR-overleg.
- Heeft Roozen van Hoppe een plan voor kippenhok?
- In Tilburg zijn pocketparks gemaakt. Is dit iets voor ons bruisend dorpshart? Ben en René maken voorverkenning.
- Brief met initiatieven van inwoner over CPO ontvangen; kunnen wij faciliteren? Kees stemt af/overlegt met gemeente en Dorpsraad Udenhout over proces en hun zienswijze (ook in relatie met door gemeente geplande vergelijkbare plannen). Tony neemt aansluitend contact op met de briefschrijver .
- Onderwerp "dorpskarakter" komt in januari op agenda. Iedereen kan/mag reageren op eerste concept dat wordt rond gestuurd
- Onderwerp geldmaat op ambtelijk overleg.
- Eind 2026 zijn de zalen in de Druiventros niet beschikbaar; wat is de stand van zaken voor een MFR? Overleggen met gebiedsmanager.

18. Sluiting